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van MIRANDA VAN EETVELDE
datum: 22 september 2017

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Kampen en jeugdverblijven  -  Geluidsoverlast

Op 20 mei 2016 keurde de Vlaamse Regering het nieuwe Masterplan Bivakplaatsen goed. 
De drie ministers werkten, op aanzet van de jeugdsector, een plan uit dat de regels en 
procedures voor de organisatie van kampen moet vereenvoudigen. Het masterplan wil 
ook een mouw passen aan het tekort aan kamp- en bivakplaatsen en tenten in de 
piekperiode van de zomervakantie.

In het desbetreffende masterplan werden echter geen acties opgenomen over mogelijke 
geluidsoverlast bij kampen of jeugdverblijven. 

1. In hoeverre heeft de minister weet van klachten m.b.t. (mogelijke) geluidsoverlast 
bij kampen en/of jeugdverblijven? Beschikt de minister over cijfermateriaal m.b.t. 
geformuleerde klachten? Zo ja, kan de minister een overzicht geven van het aantal 
klachten van de laatste 5 jaar? Hoe gaat de minister hier beleidsmatig mee aan de 
slag?

2. Indien er melding wordt gemaakt van geluidsoverlast, welke procedure wordt er 
opgestart om in overleg te treden met de betrokkenen?

3. Welke inspiratie rond het omgaan met geluidsoverlast kan er gehaald worden uit 
goede praktijken van naburige regio’s en omringende landen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Joke Schauvliege (1038) en Sven Gatz (390).



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 390 van 22 september 2017
van MIRANDA VAN EETVELDE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


